

《单词百科:subassembly是什么意思?subassembly怎么发音?subassembly的解释和用法》

英语单词subassembly是什么意思?subassembly怎么读?subassembly怎么发音?简答网为您整理了subassembly的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



subassembly怎么读

subassembly的读音:['sʌbə'semblɪ]

subassembly的意思

1、n. 部件, 组件;子组件部件;

subassembly的双语例句

1、An electrical connector union coupler assembly including a coupling subassembly and a collet retainer.

一种电连接器结合联接器组件包括联接子组件和筒夹保持器。

2、The subassembly can have a snap-fitting structure for connection to a housing of a shaving razor.

刀片组可附加快速安装结构,装入剃须刀的外罩。

3、Low temperature environment a cascade refrigeration system in the thermal vacuum test facility of spacecraft subassembly.

卫星部组件热真空试验设备制冷系统提供试验设备的冷黑环境。

4、Assemblies are represented as assembly linking graph, a method based on identifying subassembly is presented.

装配体表达为装配连接图,
在识别子装配的基础上,给出了简化装配体装配顺序的确定方法。

5、Special deign is the maze-design subassembly to prevent leakage.

特别的是有 迷宫式 组件来防止泄漏。

6、EMC technology of Power Supply Subassembly included the hardware and software design.

电源组件的电磁兼容技术包括硬软件设计。

7、The integrated blade subassembly unit is held in the housing by a snap-fit connection.

利用快速安装机构,将整体的刀片组固定在外罩。

8、The subassembly can have two blades, three blades, four blades or five blades or more.

刀片组分为两刀、三刀、四刀、甚至五刀以上。

9、They are employed by aircraft and aircraft subassembly manufacturers.

受聘于飞机或飞机部件制造商。

10、The subassembly is an important part of the EDM, which affects the EDM and the workpieces.

导轮组合件是电火花线切割机床的重要组成部分, 对机床和工件的质量有着重要影响.

以上是简答网为您整理的subassembly怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于subassembly的用法、subassembly的释义、subassembly的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/subassembly>

